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Protokoll  
fra det 15.ordinære Landsmøtet i Postens 
Pensjonistforbund på Gardermoen 3.-4.juni 2024 

 

 

1. Åpning 
 

Forbundsleder Kjellaug K. Jota ønsket delegater og gjester velkommen til Det 15.ordinære 
Landsmøtet i Postens Pensjonistforbund. Hun åpnet med å minnes medlemmer som har gått 
bort siden forrige Landsmøte i 2021. Mange av disse har lagt ned et betydelig arbeid for 
postpensjonistene. Jota ønsket ikke å trekke frem spesielle navn, men ba delegatene om å reise 
seg og minnes våre gamle kolleger med et øyeblikks stillhet. 

I sin åpningstale gikk hun gjennom noen av de viktigste milepælene i landsmøteperioden: 

• Litt om historien og til dagens situasjon med 25 avdelinger og ca. 5800 medlemmer. 
• Landsmøtet i 2021 som forbundet med stolthet avviklet digitalt på Zoom og hvordan 

både Landsstyret og delegatene håndterte nye digitale utfordringer på en meget god 
måte. Fortere enn kanskje planlagt gjorde Covid-19-perioden mestret vi digitale medier – 
både i Arbeidsutvalget, Landsstyret og enkelte avdelinger. 

• I perioden har vi fornyet organisasjonen med nytt regnskapssystem, nytt e-postsystem og 
nytt medlemssystem. Dette er nyskapinger som forenkler arbeidet for de tillitsvalgte og 
bedrer kommunikasjonen med medlemmene både via e-post og SMS. 

• Med ny teknologi følger også behov for opplæring. Brukerstøtte har i perioden 
gjennomført opplæring av avdelingsstyrene i bruk av støttesystemene og nesten alle 
takket ja til slik opplæring. 

• I perioden har nesten halvparten av avdelingene fått nye ledere. Av årsmøteprotokollene 
registrer vi at flere sliter med å få medlemmer til å ta tillitsverv. Dette må vi ha søkelys på i 
kommende landsmøteperiode gjennom organisasjonsutvikling, støtte og 
opplæring/kompetanseheving. 

•  Hun trakk fram Oppland avdeling som har etablert roder med geografisk avgrensing, 
kontaktpersoner og aktiviteter. Dette skaper større lokal aktivitet og deltakelse og er en 
beste praksis som med fordel kan kopieres av andre avdelinger. 

• Forholdet til Pensjonistforbundet har vært meget aktivt gjennom at Inger-Marie Stokker 
er medlem av Sentralstyret og Kjellaug K. Jota er medlem av Landsstyret. Jan Bekkevold 
deltok i 2023 på Pensjonistforbundets landsmøte. 

• Pensjonistforbundet er landets største interesseorganisasjon som kontinuerlig jobber for 
å bedre pensjonistenes levekår. Eldrepolitikk er på dagsorden som aldri før. Det årlige 
trygdeoppgjøret og behandlingen av statsbudsjettet er de viktigste bærebjelkene i dette 
arbeidet. En av seirene som Pensjonistforbundet har fått til i trygdeoppgjøret, er at 
regelen om fratrekk på 0,75% på gjennomsnittlig lønns- og prisvekst ble fjernet i 2023. 

• For å fremme eldrepolitikk lokalt har vi flere steder engasjert oss i valg av eldreråd. Det er 
nå medlemmer hos oss som er medlemmer i kommunens eldreråd. 

• Jota takket avslutningsvis Posten Bring for støtte og for gaver til Landsmøtet. Hun takket 
også Postens Personellservice for gave til Landsmøtet. Hun takket også alle tillitsvalgte – 
både lokalt og sentralt for fellesskapet og innsatsen i perioden som er gått. 
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Jota erklærte deretter Det 15.ordinære Landsmøtet for åpnet og presenterte deretter følgende 
gjester: 

Magne Johan Furesund, Oslo 
Torhild Irene Furesund, Oslo 
Anne Marie Hide, Oslo 
Grethe Eikrem, Sunnmøre 
Nils-Bjørn Sæbø Oslo 
 
Følgende var også gjester og hadde innledninger – se punkt 9 på dagsordenen. 
• Helga Hjetland, Pensjonistforbundet 
• Silje Skogstad, Posten Bring AS 
• Dyre Røseth, Pensjonistforbundet. 

 
 

2. Konstituering 
 

2.1 Delegater 
Nestleder Jan Bekkevold foretok navneopprop.  

 
Følgende 40 stemmeberettigede delegater var til stede: 

Fra Landsstyret: 
Leder    Kjellaug K. Jota 
Nestleder   Jan Bekkevold 
Økonomiansvarlig  Inger-Marie Stokker 
Styremedlemmer  Ann Karin Tenggren 

Geir Gjelsten 
Ingvar Kjøren 
Eli Mathilde Ludvigsen 
Irene Myklebust 
Holger Zachariassen (etter forfall fra landsstyremedlem Else M Myhre) 

 
Revisor   Laurentse Foss (med tale- og forlagsrett, men uten stemmerett) 
    

Fra avdelingene: 
Agder   Brit Marstein Olsen 
    Margrethe Svee 
Buskerud   Svein Arne Fossbakken 
    Ragnhild Johanne Gullring 
Harstad   Svein Erling Berg 
Haugesundsregionen Øyvind Magne Hegglund 
Hedmark   Mai Eidem Olsen 
Helgeland   Elsa Oddrun Toft 
Hordaland  Kjell Thorsheim 
    Elin Prestøy Olsen 
Midt-Troms  May Elise Segelsten Hansen 
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Mo    Birger Herbert Angelsen 
Nordmøre og Romsdal Jan Henry Dyrlie 
Oppland   Arve Nørjordet   
    Unni Haugen 
Oslo   Rutt Siri Kregnes (dag 1) 
    Aud Irene Dalen Nielsen 
    Jan Helge Rognaldsen 
Romerike/Glåmdal Ole Kleven 
Salten og Lofoten Forfall 
Sogn og Fjordane  Kjell Gunnar Vagstad 
Stavanger   Arne Olav Vinjerud 
Sunnhordland  Tone Nygård 
Sunnmøre  Ståle Eikrem 
Telemark   Frank Roy Larsen 
Tromsø   Paul Norvall Pedersen 
Trøndelag Nord  Per Lillemark 
Trøndelag Sør   Svein Kåre Dyrvik 
Vesterålen  Nina Helene Samuelsen 
Vestfold   Bjørn Tore Kaasa 
Østfold   Pål W. Skjønhaug 

   Karin Hvidsten 
  

 

2.2 Godkjenning av innkalling og dagsorden 
 Etter forslag fra Landsstyret ble innkallingen og følgende dagsorden enstemmig vedtatt: 

1. Åpning 
2. Konstituering 
3. Årsberetning for 2021, 2022 og 2023  
4. Regnskap for 2021, 2022 og 2023 
5. Handlingsplan for 2024-2027 
6. Vedtektsendringer 
7. Innkomne forslag 
8. Valg 
9. Foredrag 
10. Avslutning 

 
  
 

2.3 Godkjenning av Forretningsorden. 
Etter forslag fra Landsstyret ble følgende forretningsorden enstemmig vedtatt: 

1. Landsmøtet er åpent i den utstrekning Landsmøtet ikke vedtar noe annet. Adgangstegn 
for delegater, gjester og ledsagere utstedes.  

2. Alle taler og innlegg fremføres fra en bestemt plass i møtesalen. 
3. Ingen har rett til å ta ordet mer enn to ganger i samme sak. Taletiden er 5 minutter første 

gang og 2 minutter andre gang. Dirigenten har ellers rett til å stille forslag om ytterligere 
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tidsbegrensninger og strek med de inntegnede talere. Til forretningsorden gis ordet bare 
en gang og høyst 1 minutt til hver sak.  

4. Forslag må leveres skriftlig til dirigenten undertegnet av forslagsstiller(ne). Nye forslag 
kan ikke fremmes etter at det er satt strek på talerlisten. Forslag som ikke omfattes av den 
oppsatte dagsorden kan ikke behandles.  

5. Alle saker/forslag avgjøres med simpelt flertall dersom ikke annet er bestemt. Ved 
stemmelikhet er forbundsleders stemme avgjørende. Forslag om endring av vedtektene 
krever likevel 2/3 flertall. Ved valg kreves absolutt flertall. Alle avstemminger skjer ved 
håndsopprekking hvis ikke Landsmøtet bestemmer noe annet. Valg av tillitsvalgte skal 
likevel foregå skriftlig hvis ikke Landsmøtet bestemmer noe annet.  

6. I protokollen fra landsmøteforhandlingene føres inn navn på talere, forslag, 
avstemmingsresultatene og vedtakene.  

7. Arbeidsutvalget godkjenner protokollen. 

 

2.4 Valg av dirigenter, sekretærer, redaksjonskomite og tellekorps 
 Etter forslag fra Landsstyret ble følgende valgt: 

Dirigenter:  Arve Nørjordet   Oppland 
   Mai Eidem Olsen   Hedmark 
 
Sekretærer:  Holger Zachariassen   Agder 
    Frank Roy Larsen   Telemark 
 
Redaksjonskomite: Rutt Siri Kregnes (leder dag 1) Oslo 
   Jan H Rognaldsen (leder dag 2) Oslo 
   Birger Angelsen   Mo 
   Kjell Vagstad    Sogn og Fjordane 
 
Tellekomite:  Jan Henry Dyrlie (leder)  Nordmøre og Romsdal 
   Nina Samuelsen   Vesterålen 
   Tone Nygård    Sunnhordland 

 

3. Årsberetninger 
 

Dirigentene gjennomgikk årsberetningene punktvis for hvert av årene 2021-2023. 

 

3.1 Årsberetning for 2021 
Ingen delegater ønsket ordet til årsberetningen. 

Vedtak:  

Årsberetningen for 2021 enstemmig godkjent. 
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3.2 Årsberetning for 2022 
Ingen delegater ønsket ordet til årsberetningen. 

Vedtak:  

Årsberetningen for 2022 enstemmig godkjent. 

 

3.3 Årsberetning for 2023 
Ingen delegater ønsket ordet til årsberetningen. 

Vedtak:  

Årsberetningen for 2023 enstemmig godkjent. 

 

 

4. Regnskap 
 

Forbundsleder Kjellaug K. Jota gikk gjennom den økonomiske utvikling av noen parametere i 
landsmøteperioden.  
 

4.1 Regnskap for 2021 
Ingen delegater ønsket ordet til regnskapet.  

Vedtak:  
Regnskapet for 2021 enstemmig godkjent. Revisjonsberetningen ble tatt til etterretning. 

 

4.2 Regnskap for 2022 

Ingen delegater ønsket ordet til regnskapet. 

Vedtak:  
Regnskapet for 2022 enstemmig godkjent. Revisjonsberetningen ble tatt til etterretning. 

 

4.3 Regnskap for 2023 

Ingen delegater ønsket ordet til regnskapet. 

Vedtak: 
 Regnskapet for 2023 enstemmig godkjent. Revisjonsberetningen ble tatt til etterretning. 

 

5. Handlingsplan for 2024-2027 
 

Etter forslag fra Agder avdeling, en arbeidsgruppe bestående av Geir Gjelsten, Rutt Siri Kregnes 
og Svein Arne Fossbakken og videre bearbeiding av Arbeidsutvalget, gikk dirigenten gjennom 
Landsstyrets forslag til ny handlingsplan for 2024-2027. 
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Følgende hadde ordet til saken: Per Lillemark, Jan Bekkevold, Jan H Rognaldsen. 

Vedtak: 
Forslaget til Handlingsplan ble enstemmig vedtatt. 

 

I tilknytting til sitt innlegg til Handlingsplanen - Del 1 Interne arbeidsmål - foreslo Per Lillemark at 
følgende 2 forslag oversendes Arbeidsutvalget til videre behandling: 

 

a. Det nye Arbeidsutvalget og Landsstyret bør forberede en sak om etablering av regionale 
samarbeidsfora mellom PPF (i eget geografisk område) og Posten Bring sin regionale 
ledelse. 
PPFs forslag bør være at PPF sammen med Posten Bring etablerer regionale 
samarbeidsfora som har til oppgave å både ivareta helheten på vår side (samordner og 
forbereder dialogen) og helheten fra Posten Bring sin side. Dette for å sikre et best mulig 
operativt resultat av den sentrale Samarbeidsavtalen. 

 

b. Det nye Arbeidsutvalget og Landsstyret bør utarbeide planer for hvordan PPF skal følge 
opp tillitsvalgt-opplæringen på en god måte. 
PPF bør utarbeide og gjennomføre en prosess som får fram en statusbeskrivelse/beste 
praksis for å vurdere hvem trenger hva når. 
Bruke de samme regionene som skal/bør jobbe med regionale samarbeidsavtaler som 
utgangspunkt til felles læring og coaching/hjelp til selvhjelp i tillegg til Brukerstøtte. 

 

Landsmøtet sluttet seg til dette. 

 

6. Endring av vedtekter og basisvedtekter 
 

6.1 Basisvedtekter for avdelingene 

Nestleder Jan Bekkevold gikk punktvis gjennom forslag som var kommet inn fra Avdeling 
Trøndelag Nord og Landsstyret. 

Ingen delegater ønsket ordet til saken. 

Vedtak: 
Forslaget til Basisvedtekter for avdelingene ble enstemmig vedtatt. 

 

6.2 Forbundets vedtekter 

Nestleder Jan Bekkevold gikk punktvis gjennom forslagene fra avdeling Trøndelag Nord, Øyvind 
Magne Hegglund og Landsstyret. 

Følgende hadde ordet til saken: Øyvind Hegglund. 
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Vedtak: 
Forslaget til vedtekter for Postens Pensjonistforbund ble enstemmig vedtatt.  

 

 

7. Forslag 
 

7.1 Innføring av Hederstegn 

Øyvind Magne Hegglund foreslo at det innføres ordning med et «Postpensjonistenes hederstegn 
med diplom» som kan tildeles høyt fortjente medlemmer som gjennom sitt virke har lagt ned en 
betydelig innsats for å fremme organisasjonens formål. 

Følgene hadde ordet til saken: Øyvind Hegglund, Kjellaug K. Jota og Arne Olav Vinjerud 

Vedtak: 
Etter innstilling fra Landsstyret vedtok Landsmøtet – mot 3 stemmer - at forslaget ikke vedtas. 

 

7.2 Ikke-betalende medlemmer 

Avdeling Oslo foreslo en endring i Medlemssystemet som i praksis kunne medføre at enkelte 
medlemmer ikke skulle betale for medlemskapet.  

Følgene hadde ordet til saken: Rutt Siri Kregnes,  

Vedtak: 
Etter innstilling fra Landsstyret vedtok Landsmøtet enstemmig at forlaget ikke vedtas. 

 

7.3 Bevilgninger 

Etter forslag fra Landsstyret vedtok Landsmøtet å bevilge kr. 10.000 til «Leger uten grenser». 

 

 

8. Valg  
 

Valgkomiteens leder, Inger-Marie Stokker, redegjorde for Valgkomiteens arbeid og innstilling.  

Følgende ble enstemmig valgt ved akklamasjon: 

Forbundsleder (Arbeidsutvalget): Kjellaug K. Jota Gjenvalg Hedmark 
Nestleder (Arbeidsutvalget):  Jan Bekkevold Gjenvalg Østfold 
Sekretær (Arbeidsutvalget):  Rutt Siri Kregnes Ny  Oslo 
Økonomiansvarlig (Arbeidsutvalget): Nils-Bjørn Sæbø Ny  Oslo 
Styremedlemmer :   Holger Zachariassen Gjenvalg Agder 
      Per Lillemark  Ny  Trøndelag Nord 
      Ann Karin Tenggren Gjenvalg Salten og Lofoten 
      Kjell Vagstad  Ny  Sogn og Fjordane 
      Irene Myklebust Gjenvalg Haugesundsregionen 
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1.varamedlem:    Aase Marit Thorsen Ny  Romerike/Glåmdal 
2.varamdlem:    Birger Angelsen Gjenvalg Mo 
3.varamedlem:    Bjørn Kaasa  Ny  Vestfold 
4.varamedlem:    Oddbjørg Ørke Ny  Trøndelag Sør 
 
Revisor:     Inger-Marie Stokker Ny  Oslo 
Vararevisor:    Stein Helge Olsen Ny  Hordaland 
  
 

9. Foredrag 
 

Helga Hjetland, Pensjonistforbundet - nestleder i Pensjonistforbundet. 

Hjetland innledet med å minnes sitt nære og personlig forhold til Posten fra barndommen av - da 
Posten var nærmest vår eneste kontakt med omverden. Hun mintes også om samfunns-
utviklingen – fra postlevering med sykkel – Postsparebankboka – fra postkontor til Post i Butikk 
og dagens ordning med postlevering annen hver dag. 
 
• Vi er 1 million pensjonister – med frihet til å gjøre ting vi synes å være viktig og nyttig for oss. 
• Eldrebølgen – politikerne må snakke til oss – ikke om oss.  
• Vi skal være stolt av å være pensjonister. 
• Pensjonistforbundet er den største fagforeningen for pensjonister i Norge. 
• Handlingsprogram for politisk innflytelse, økonomi og arbeidsliv, aktivitet og deltakelse og 

helse og omsorg. 
• Vårt slagord: Tydelige, sterke og synlige. 
• Solidarisk grunnlag og fellesskap. 
• Trygdeoppgjøret 2024 og statsbudsjett  

o Fast forum 4 g/år med departementene er viktige møteplasser for påvirkning. 
o Fra prosentvis økning til kombinasjon av prosent- og kronetillegg. 
o Minstepensjon under fattigdomsgrensa. 
o Utfasing/frysing av årlig regulering av etterlattepensjon. 
o Kommuneøkonomi – sykehjemsplasser. 
o Aldersvennlige samfunn. 

• Fordeler med medlemskapet i Pensjonistforbundet. 
• Opplæring av våre tillitsvalgte – lokalt og sentralt. 
• Leve gode og trygge liv hele året! 
• Sykeheimsplasser – bør være øremerkede midler fra Stortinget. 

 
Følgende hadde ordet etter Helga Hjetlands foredrag: Jan H Rognaldsen, Jan Dyrlie, Rutt Siri 
Kregnes og Ståle Eikrem. 
 
Kjellaug K. Jota oppsummerte og overrakte en oppmerksomhet til Helga Hjetland. 

 

Landsmøtet vedtok følgende uttalelse i tilknytning til orienteringen: 
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«Postens Pensjonistforbunds Landsmøte støtter Pensjonistforbundets krav om at ingen bør leve 
med en pensjon eller trygd som er under fattigdomsgrensen.  
 
Et kronetillegg kombinert med et prosenttillegg vil gi en bedre sosial profil. Det må settes inn ekstra 
tiltak for de med lavest pensjon. 
 
Etterlatte alderspensjonister må få oppregulert hele pensjonen sin. I 2024 er det slutt på 
oppreguleringen. Dette er en helt urimelig innstramming som reduserer kjøpekraften for disse» 
 

 
Silje Skogstad, Posten Bring AS. 
Silje Skogstad er konserndirektør for Strategi, bærekraft og kommunikasjon. 
 Hun pekte på den store endringen i både det som har vært og det som kommer – fra da post var den 
store inntektsskaperen og med pakker/gods som tillegg – til pakker og gods som den store 
inntektsskaperen og post som tillegg. Hun gikk bl.a. gjennom: 
 
• Konsernstrategiene – hvor forretningsmålet er å bli «Ledende nordisk logistikkaktør» og visjonen 

er å «Gjøre hverdagen enklere og verden mindre for kundene». Samtidig er ett av hovedmålene 
at Posten Bring skal være den «Mest attraktive arbeidsplassen». 

• Trendbildet med større prispress og økt økonomisk usikkerhet, samtidig som utviklingen innen 
KI og bærekraft akselererer. 

• Ulike bransjespesifikke faktorer og makrofaktorer. 
• Kommersielle ambisjoner mot 2030 – bl.a. å være nr. 1 på pakker i Norge, nr. 2 på pakker i 

Sverige og styrket relevans i Danmark. På gods-siden er ambisjonen å ha en betydelig 
markedsandel i Norge og en styrket nasjonal gods-tjeneste i Sverige. Innenfor post-segmentet er 
ambisjonen at det nye samfunnsoppdrag (ny postlov) er basert på kommersielle betingelser og 
samfunnsøkonomisk lønnsomt. 

• Av andre trender og høydepunkter ble bl.a. nevnt den enorme utviklingen av netthandel fra Kina 
og de logistikkbehovet dette medfører, etablering av 6000 pakkebokser i Norge for både å motta 
og sende pakker, ny infrastruktur for lading av stor lastebiler og nytt logistikksenter i 
Bjørnefjorden i Vestland fylke. 

• Posten Bring skal være en drivkraft i omstillingen til lavutslipps-samfunnet og  
hever ambisjonene med nye klimamål: Utslippene som ble redusert med 62% i perioden 2012-
2023 skal opp i 85% i 2030 og med tilnærmet nullutslipp i 2040. 

• En ny ambisjon er å bidra til å stanse og reversere tap av natur. 
 
Følgende delegater hadde ordet etter orienteringen: Jan H. Rognaldsen og Arne Olav Vinjerud. 
 
Kjellaug K. Jota takket for orienteringen og overrakte en oppmerksomhet til Silje Skogstad. 

 

Dyre Røseth, Pensjonistforbundet. 
Hovedtemaet for orienteringen var reformen «Bo trygt hjemme». Dyre Røseth gikk bl.a. gjennom: 
• Bo trygt hjemme-reformen som ble iverksatt 1.januar 2024 erstatter «Leve hele livet». 
• Bakgrunnen for reformen er bl.a. økende antall eldre, færre yrkesaktive pr. pensjonist og økt 

behov for helse- og omsorgstjenester. 
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• Pensjonistforbundets inntrykk er at det er gode beskrivelser av utfordringene, flere av PFs 
innspill er tatt hensyn til, mange gode (forslag til) tiltak, men usikkerhet om finansiering. 

• Levende lokalsamfunn er ett av satsingsområdene med bl.a. inkluderende nærmiljø og aktive 
eldre, deltakelse og samordning (bl.a. bedre opplæring av eldreråd) og planlegge for en bedre 
alderdom. 

• Regjeringen foreslår å etablere et Eldrebostedsprogram med bedre mulighet for å planlegge eget 
bosted, gode låneordninger f.eks. gjennom Husbanken. 

• Bedre tillitsreform og omstillinger bl.a. gjennom heltidskultur og flere hele stillinger, mer faste 
team i hjemmetjenesten, forebyggende og aktivitetsfremmende tjenester, kvalitet og kapasitet 
og støtte til pårørende. 

 
Røseth oppsummerte med at det er bred forståelse, gode beskrivelser, flere gode tiltak, men usikker 
finansiering. Suksess avhenger av bedre betingelser for frivillig sektor, samt at både statlige 
tilskuddsordninger og kommunenes inntekter øker vesentlig. Pensjonistforbundet er enige i at mye 
må skje samtidig innenfor flere sektorer, men reformen fremstår fortsatt som en rekke tiltak som 
ikke er prioritert i forhold til hverandre. Statsbudsjettet for 2024 sår tvil om regjeringens vilje til å 
satse på reformen 
 
Følgende hadde ordet: Jan H Rognaldsen, Svein Arne Fossbakken og Kjellaug K. Jota. 
 
Kjellaug K. Jota takket for orienteringen og overrakte en oppmerksomhet til Dyre Røseth. 
  

10. Avslutning 
 

Forbundsleder Kjellaug K. Jota takket og gratulerte med valgene. Hun takket funksjonærene for vel 
gjennomført arbeid med å lose forsamlingen gjennom Landsmøtet. Hun takket gjestene og de som 
går ut av Landsstyret. 

Tilslutt erklærte hun Det 15. Landsmøtet i Postens Pensjonistforbund for hevet. 

 

Gardermoen 4.juni 2024. 

 
 
 
Holger Zachariassen   Frank Roy Larsen 
Sekretær    Sekretær 
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Dato

Leveransekanal: E-post
IP-adresse: 158.248.1.102

 JAN BEKKEVOLD Norge

Signert med E-signere

Jan Bekkevold

jbekkev@frisurf.no

10-06-2024 12:20:09 UTC

Dato

Leveransekanal: E-post
IP-adresse: 85.166.100.199

 NILS-BJØRN SÆBØ Norge

Signert med E-signere

Nils-Bjørn Sæbø

nbs@cstr.no

10-06-2024 12:54:31 UTC

Dato

Leveransekanal: E-post
IP-adresse: 80.212.83.198

 RUTT SIRI KREGNES Norge

Signert med E-signere

Rutt Siri Kregnes

kruttsiri@gmail.com

10-06-2024 13:40:36 UTC

Dato

Leveransekanal: E-post
IP-adresse: 149.7.163.36
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        Revisjonsspor


        

        
            
            
                
                    10-06-202411:49:43
                    Postens Pensjonistforbund, Brukerstøtte sendte dokumentet til Kjellaug Jota, Jan Bekkevold, Nils-Bjørn Sæbø, Rutt Siri Kregnes.


                

                
                

            

            
            
                
                    10-06-202412:19:37
                    Jan Bekkevold åpnet for første gang.


                

                
                

            

            
            
                
                    10-06-202412:20:09
                    Jan Bekkevold signerte.


                

                
                

            

            
            
                
                    10-06-202412:54:14
                    Nils-Bjørn Sæbø åpnet for første gang.


                

                
                

            

            
            
                
                    10-06-202412:54:32
                    Nils-Bjørn Sæbø signerte.


                

                
                

            

            
            
                
                    10-06-202413:35:44
                    Kjellaug Jota åpnet for første gang.


                

                
                

            

            
            
                
                    10-06-202413:40:04
                    Rutt Siri Kregnes åpnet for første gang.


                

                
                

            

            
            
                
                    10-06-202413:40:36
                    Rutt Siri Kregnes signerte.


                

                
                

            

            
            
                
                    10-06-202413:41:50
                    Kjellaug Jota signerte.


                

                
                

            

            
            
                
                    10-06-202413:41:50
                    Alle undertegnere har signert.
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